

永亨白金信用卡額外專有權益更改通知

由 2008 年 12 月 1 日起，下列提供給永亨白金信用卡 (包括聯營卡) 客戶的額外專有權益將會終止，其他之權益則維持不變。

- 優先服務櫃位
- 禮券、旅行支票及本票手續費全免優惠

若貴 客戶拒絕接受上述修訂條款及細則，請於 2008 年 12 月 1 日前以書面通知本行，使本行可作適當的安排為貴 客戶終止服務。否則貴 客戶將被視作同意該修訂條款。

如有任何查詢，歡迎致電我們的信用卡客戶服務熱線 2543 2223。

永亨銀行卡務中心 謹啓

2008 年 10 月

Notice of Change in Exclusive Privileges of Wing Hang Platinum Credit Card

With effect from 1 December 2008, the following exclusive privileges offered to Wing Hang Platinum Credit Cardholders (including Co-Branded Credit Card) will be terminated. All other privileges will remain unchanged.

- Priority branch counter services
- Free service charges for Gift Cheque, Traveller's Cheque and Cashier Order

If you do not agree to the revised agreement, you must notify us of your objection in writing before 1 December 2008 so that appropriate arrangements can be made to discontinue the service; Otherwise you will be deemed to have consented to the revised agreement.

Please call our Customer Service Hotline at 2543 2223 if you have any queries regarding the above changes.

Wing Hang Bank Card Centre

October 2008